



PMAC Announces 2024-2025 Board of Directors

Toronto, ON – November 14, 2024 – The Portfolio Management Association of Canada (PMAC) is pleased to announce its [Board of Directors for 2024-2025](#). The slate of Directors was elected at the Association’s 73rd Annual General Meeting (AGM) this week.

PMAC welcomes the following newly appointed Directors to the 2024-2025 Board:

- **Ian Filderman**, *President*, ATB Investment Management Inc.
- **Marie-Claude Jalbert**, *Chief Financial Officer and Head of Business Operations*, Jarislowsky, Fraser Limitée
- **Paul Spagnolo**, *Chief Operating Officer & Chief Compliance Officer*, Foyston Gordon & Payne Inc.

Dona Eull-Schultz, Vice President, Investment Counsellor and Region Head, Ontario, Cardinal Capital Management Inc., has been elected Chair of the 2024-2025 Board of Directors. Dona has served on PMAC’s Board for 8 years.

In her role at Cardinal, Dona is a Senior Portfolio Manager working directly with private clients and their families. Dona enjoyed a successful career in the retail securities industry with Piper Jaffray and Hopwood in Minneapolis, Minnesota before moving to Canada and bringing her breadth of experience to the investment management business in 1987. Most recently, she served as President of one of Canada’s longest tenured money management firms, and inaugural members of PMAC, Leon Frazer & Associates, where she oversaw the firm’s operations and leadership team, and managed several institutional and private client relationships.

“I’m proud to step into the role of Board Chair at a pivotal time for the asset management industry, as we adapt and innovate in response to unprecedented social, environmental, geopolitical, and regulatory shifts, and – most importantly – evolving investor needs,” says Ms. Eull-Schultz. “PMAC’s focus remains on supporting the industry to stay ahead of these changes, upholding the highest standards, and always acting in the best interests of our clients.”

“As we move forward, PMAC remains dedicated to supporting our 330+ members, who manage over \$4 trillion in assets, in their steadfast commitment to serving clients with the highest fiduciary responsibility,” says PMAC President Katie Walmsley. “Beyond promoting best practices and providing education and compliance support, we actively advocate for fair and efficient regulation through constructive, ongoing dialogue with industry leaders, regulators, and government.”

Walmsley applauds the exceptional strategic leadership of outgoing PMAC Chair **Scott Mahaffy**, Vice-President and Managing Counsel (Canada) at MFS Investment Management, recognizing his tireless commitment to raising standards across the Canadian asset management industry. In addition, PMAC extends its sincere gratitude to departing Board Past Chair, **David Kilburn**, Investment Counsellor & Region Head, Ontario, CIBC Private Investment Counsel, for his unwavering support of the Association's work in education and advocacy in addition to expansion of the Association's services in French.

About PMAC

PMAC represents over [330 fiduciary portfolio management firms](#) collectively managing approximately \$4 trillion in assets for private individuals, foundations, universities, and pension plans. PMAC members include a diverse range of asset managers, from large insurance and bank-owned firms to small and mid-sized private client and fund managers. As Canada's leading association for fiduciary investment managers, PMAC fosters a collaborative information-sharing business model and advocates on behalf of its members on securities regulation and government policy.

For media inquiries, please contact:

Margo Rapport, Rapport Communications

Tel: 416-895-5672

Email: margo@margorapport.com



L'AGPC présente son conseil d'administration 2024-2025

Toronto (Ontario), le 14 novembre 2024 – L'Association des gestionnaires de portefeuilles du Canada (AGPC) a le plaisir de présenter son [conseil d'administration 2024-2025](#). Les membres ont été élus lors de la 73^e assemblée générale qui a eu lieu cette semaine.

L'AGPC accueille les nouveaux membres du conseil d'administration suivants pour 2024-2025:

- **Ian Filderman**, *Président*, ATB Investment Management Inc.
- **Marie-Claude Jalbert**, *Cheffe des finances et opérations d'affaires*, Jarislowsky, Fraser Limitée
- **Paul Spagnolo**, *Chef de l'exploitation et Chef de la conformité*, Foyston Gordon & Payne Inc.

Dona Eull-Schultz, Vice-présidente, Conseillère en placements et Responsable régionale pour l'Ontario chez Cardinal Capital Management Inc., a été élue présidente du conseil d'administration 2024-2025. Elle sert en tant que membre du conseil d'administration de l'AGPC depuis 8 ans.

Chez Cardinal, elle est Gestionnaire de portefeuille principale, travaillant directement avec des clients privés et leurs familles. Elle a mené une brillante carrière dans le secteur des valeurs mobilières à destination des particuliers pour le compte de Piper Jaffray et Hopwood au Minnesota, avant de venir au Canada et apporter à partir de 1987 son expérience approfondie au secteur de la gestion des placements. Plus récemment, elle a assumé la fonction de Présidente d'un des plus anciens cabinets de gestion de placements au Canada et un des premiers membres de l'AGPC, où elle supervisait les activités et la direction de l'entreprise, tout en gérant des relations avec des clients privés et institutionnels.

« Je suis fière de devenir présidente du conseil d'administration à un moment clé dans le secteur de la gestion de placements, alors que nous nous adaptons par l'innovation à des bouleversements réglementaires, géopolitiques, environnementaux et sociaux sans précédent, et surtout à l'évolution des besoins des investisseurs », a déclaré Mme Eull-Schultz. « L'AGPC continue de viser en priorité à soutenir le secteur afin de rester à la fine pointe des changements, à conserver les normes les plus élevées et à agir toujours dans le meilleur intérêt de nos clients.»

« Nous conserverons une mobilisation sans faille à soutenir nos plus de 330 membres gérant un actif de plus de 4 billions \$ qui se dévouent à leur clientèle selon le plus grand niveau de responsabilité fiduciaire », a déclaré la Présidente de l'AGPC Katie Walmsley. « En plus de promouvoir les meilleures pratiques d'affaires et d'offrir de la formation ainsi que du soutien en matière de conformité, nous défendons activement une réglementation efficace et efficiente par un dialogue régulier et constructif avec l'ensemble du secteur, ses autorités de réglementation et le gouvernement. »

Mme Walmsley rend hommage à l'exceptionnelle direction stratégique du président sortant de l'AGPC, **Scott Mahaffy**, vice-président et conseiller juridique (Canada), MFS Investment Management, et à son infatigable dévouement pour hausser les normes dans le secteur de la gestion de placements au Canada. De plus, l'AGPC exprime sa profonde gratitude à l'ancien président du Conseil d'administration sortant **David Kilburn**, Conseiller en investissement et Responsable régional, Ontario, Gestion privée de portefeuille CIBC, pour son soutien inconditionnel aux efforts de l'Association en matière d'éducation, de défense des intérêts et de développement des services en français.

À propos de l'AGPC

L'AGPC représente plus de [330 sociétés de placement](#) qui cumulent un actif sous gestion de plus de 4 billions \$ pour le compte de particuliers, de fondations, d'universités et de caisses de retraite.

L'Association comprend parmi ses membres une importante diversité de sociétés de gestion d'actifs, des plus grandes (détenues par des compagnies d'assurance ou des banques) aux moyennes ou petites, en passant par la clientèle privée et les gestionnaires de fonds. Chef de file des associations de gestionnaires de placements fiduciaires, l'Association mise sur une approche coopérative de partage de l'information et défend les intérêts de ses membres sur les enjeux de réglementation et de politiques gouvernementales.

Relations avec les médias:

Margo Rapport, Rapport Communications

Tél.: 416-895-5672

Courriel: margo@margorapport.com